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Místo konání: 

sál sokolovny Tělocvičné jednoty Sokol Mochov  

Čas konání:  

od: 19:00 hod.   do: 20:55 hod.  

Přítomni:  

František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral  

 

 Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 11 

   

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Nepřítomni:  

omluveni:     

neomluveni:  

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jiřího Boumu a Jana Turka a zapisovatelem Jitku Frydrychovou. Zastupitelům i 

přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu byly vzneseny další návrhy na doplnění: 

 

Návrh na vyřazení bodu č. 11  

 Milan Kocian – navrhuji vyřadit bod č. 11 Následná péče o zeleň „Park u hřbitova Mochov“ – 

 Školky - Montano, spol. s r.o., IČ: 47546131 

 

Hlasování:  

pro:  Milan Kocian   

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych   

zdrželi se:  Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 1/3 (k bodu 2) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 1 

3. Rozpočtové opatření č. 2 na rok 2020 ........................................................................... 3 

4. Inventarizační zpráva za rok 2019 ................................................................................. 3 

5. Vyřazení majetku z evidence majetku pro účetní jednotku Mateřská škola a Školní 

jídelna při Mateřské škole Mochov, okres Praha – východ ........................................... 4 

6. Poskytnutí finančních darů spolkům a organizacím ...................................................... 5 

7. Poskytnutí finančního daru právnické osobě ATHLOS, spolek – „Hvězdy 

v Nehvizdech“ ............................................................................................................... 6 

8. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby č. 

IV-12-6025598/VB/01 ................................................................................................... 7 

9. Podání žádosti o dotaci z MAS pro období 2014 – 2020, vyhlášená výzva „Mas 

Region Pošembeří – IROP – Bezpečnost 07“ ................................................................ 8 

10. Výběr dodavatele na akci „Parková úprava pozemku u hřbitova – výsadba dřevin, 

Mochov“ + Smlouva o dílo č. V2/20 – Školky - Montano, spol. s r.o., IČ: 47546131 10 

11. Následná péče o zeleň „Park u hřbitova Mochov“ – Školky - Montano, spol. s r.o., IČ: 

47546131 ..................................................................................................................... 11 

12. Záměr změny č. 3 Územního plánu Mochova – ČEPS, a.s., IČ: 25702556; vymezení 

plochy technické infrastruktury pro datové centrum přenosové soustavy ČR; parc. č. 

1309 a 1380/7, k.ú. Mochov ........................................................................................ 12 

13. Revitalizace okolí památníku Jan Husa dle podmínek veřejných zakázek    malého 

rozsahu (VZMR) firmou Školky-Montano, spol. s r.o. ............................................... 14 

14. Vítání nových občanů, kteří se přistěhovali do obce Mochov a mají zde trvalé bydliště.

 ..................................................................................................................................... 14 

15. Diskuze ........................................................................................................................ 15 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

  Vybíral  

proti: Milan Kocian 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 2/3 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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3. Rozpočtové opatření č. 2 na rok 2020 

Podklady:  

Podklad 1 – Rozpočtové opatření č. 2 na rok 2020 

Termín podání návrhu bodu programu: 

21. 04. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Příjmy a výdaje upraveny dle skutečnosti k 30. 04. 2020 a předpokládaných příjmů a výdajů 

v dalším období.  Rozpočet je nadále vyrovnaný, a to ve výši 73 921 828 Kč. 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 2 na rok 2020. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze:  

 Milan Kocian – nesouhlasím s úpravou paragrafu 3399, položka 5021, kterou je upravena 

 odměna pro kronikářku. Navrhoval jsem, aby kronikářku dělala moje manželka a to zadarmo. 

 Nesouhlasím s tím, aby kronikářka pobírala odměnu. 

 František Bouček – osobně jsem velice rád, že se vedení kroniky ujala mochovská rodačka 

 paní Jana Moravcová. Její zápisy za loňský rok, které připravila, jsem četl a jsou velice pěkně 

 zpracované. Nevidím jediný důvod, proč by tuto práci měla dělat zadarmo. Výši odměny, 

 která je za práci kronikářky vyplácena považuji za symbolickou.   

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral  

proti: Milan Kocian  

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 3/3 (k bodu 3) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

4. Inventarizační zpráva za rok 2019 

Podklady:  

Podklad 1 – Inventarizační zpráva za rok 2019 

Podklad 2 – Inventarizační zpráva za účetní jednotku Obecní úřad Mochov 

Podklad 3 – Inventarizační zpráva za účetní jednotku Základní škola Mochov 

Podklad 4 – Inventarizační zpráva za účetní jednotku Mateřská škola Mochov 

Podklad 5 – Inventarizační zpráva za účetní jednotku Školní jídelna při MŠ Mochov 
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Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 04. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Vyhodnocení dodržení vyhlášky č. 270/2010 Sb., o inventarizaci majetku a závazků ve znění 

pozdějších předpisů a vnitroorganizační směrnice k inventarizaci.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s inventarizačními zprávami za účetní jednotky 

obce Mochov za rok 2019 a schvaluje je v předloženém znění. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

  Ulrych, Jaroslav Vybíral  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 4/3 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

5. Vyřazení majetku z evidence majetku pro účetní jednotku Mateřská 

škola a Školní jídelna při Mateřské škole Mochov, okres Praha – 

východ 

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost o vyřazení z evidence majetku pro účetní jednotku Mateřská škola a 

Školní jídelna při MŠ Mochov Č.j. 26/2020  

Podklad 2 – Příloha č. 1 (soupis evidence majetku k vyřazení) 

Podklad 3 – Protokoly o vyřazení 

Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 04. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Ředitelka Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ žádá o vyřazení majetku z evidence 

majetku pro účetní jednotku Mateřská škola a Školní jídelna při Mateřské škole Mochov, 

okres Praha – východ. 
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Některý majetek nebyl po bývalém vedení školky vůbec nalezen a o vyřazení dalšího majetku 

nebylo řádně zažádáno a byl vyřazen bez předchozího schválení.  

Soupis evidence majetku k vyřazení je uveden v příloze č. 1. 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov souhlasí s vyřazením majetku k 31. 05. 2020 z evidence majetku 

pro účetní jednotku Mateřská škola a Školní jídelna při Mateřské škole Mochov, okres Praha – 

východ dle předložené přílohy č. 1. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

  Ulrych, Jaroslav Vybíral  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 5/3 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

6. Poskytnutí finančních darů spolkům a organizacím 

Podklady:  

 Podklad 1 – Žádosti o dary 

Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 04. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Obce poskytují z vlastního rozpočtu příspěvky na různé veřejně prospěšné aktivity, na činnost 

místních spolků, či jako ocenění významných činů apod. Dle předložených žádostí navrhuji 

přispět finančním darem takto: Český kynologický svaz ZKO Mochov – 396 finanční dar ve 

výši 5 000 Kč; Smíšená organizace zdravotně postižených Čelákovice, z. s. finanční dar ve 

výši 5 000 Kč; Domácí hospic Nablízku, z. ú. finanční dar ve výši 8 000 Kč; TJ Spartak 

Čelákovice, z.s. (podpora šachového kroužku při ZŠ v Mochově) finanční dar ve výši 5 000 

Kč. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje poskytnutí finančních darů v této výši: Český 

kynologický svaz ZKO Mochov – 396: 5 000,- Kč; Smíšená organizace zdravotně postižených 

Čelákovice z. s.: 5 000,- Kč; Domácí hospic Nablízku, z. ú.: 8 000 Kč; TJ Spartak Čelákovice, 

z.s. (podpora šachového kroužku při ZŠ v Mochově) finanční dar ve výši 5 000 Kč.  
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Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze:  

Milan Kocian – kynologický svaz požadoval dar 15 000 Kč, jsem pro, aby dostali celou 

částku. Fungují na katastru obce, a i v názvu mají název obce. Stejně tak, jsem pro, aby 

šachový kroužek dostal požadovanou částku 15 000 Kč. 

František Bouček – kynologický svaz sice funguje na katastru obce, ale víceméně na 

pozemku, který nesplňuje podmínky ÚP. Účast mochovských občanů ve spolku je minimální.   

Jan Turek – s mochovskou kynologickou organizací bylo v minulosti i nedávné době 

několikrát jednáno a zásadní stanovisko pro poskytování dotací a jejich výše je účast 

mochovských občanů na jejich činnosti. Vzhledem k tomu, že nemáme informace, že by 

mochovští občané, majitelé psů, masivněji navštěvovali cvičiště, domníváme se, že zatím je 

ekvivalentní podpora, kterou organizaci poskytujeme. Jedná se o symbolický pronájem části 

cvičiště, který je v majetku obce Mochov, podpora při získání vybavení pro materiální 

zabezpečení cvičiště, např. kontejner na hospodářský majetek. Víme, že poskytnutá částka 

není vysoká, ale když k tomu připočteme příjmy z činnosti ZKO, domníváme se, že je dotace 

odpovídající. Samozřejmě, pokud by v ZKO bylo více mochovských občanů, jistě bychom 

uvažovali o vyšší částce. 

 

Hlasování: 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

  Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral  

proti: nikdo 

zdrželi se:  Milan Kocian, Pavlína Palmová  

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 6/3 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

7. Poskytnutí finančního daru právnické osobě ATHLOS, spolek – 

„Hvězdy v Nehvizdech“ 

Podklady:  

 Podklad 1 – Žádost o poskytnutí daru 

Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 04. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Obce poskytují z vlastního rozpočtu příspěvky na různé veřejně prospěšné aktivity, na činnost 

místních spolků, či jako ocenění významných činů apod. 

V roce 2021 se bude konat již 4. ročník mezinárodního halového atletického mítinku „Hvězdy 

v Nehvizdech“. Stávající závod je určen pro profesionální sportovce z celého světa. Tento 

projekt prospívá především mladým sportovcům, kteří budou mít motivaci k dalšímu 

sportovnímu i osobnímu rozvoji. Zapojením mládeže do meetingu, formou vložených závodů 
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bude zajištěno úzké propojení sportujících dětí s jejich sportovními idoly a má za úkol 

podpořit další rozvoj a propagaci atletiky v regionu. 

I letos se na nás organizátoři závodu obrátili se žádostí o finanční příspěvek na tuto akci, a to 

ve výši 80 000 Kč. Navrhuji přispět částkou ve výši 50 000 Kč. Obec Mochov bude uvedena 

jako jeden ze sponzorů této akce. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje poskytnutí finančního daru občanskému sdružení 

ATHLOS, spolek, IČ: 064 40 932 ve výši 50 000 Kč za účelem úhrady části nákladů na 

uskutečnění mezinárodního halového atletického mítinku „Hvězdy v Nehvizdech“. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze:  

Milan Kocian – v minulosti jsme dávali 30 000 kč, proč nyní dáváme 50 000 Kč? Dávají i 

ostatní obce například Horoušany a Vyšehořovice také nějaký příspěvek? Jsou součástí 

dobrovolného svazku obcí, tak by také měly přispívat.  

František Bouček – pleteš dvě věci dohromady. DSO nemá nic společného s akcí „Hvězdy 

v Nehvizdech“. Netuším, jestli tyto obce také něco přispívají a je mi to jedno. V loňském roce 

jsem tuto akci osobně navštívil a musím říci, že jsem zde potkal i plno mochovských občanů. 

Navrhl jsem tuto lehce zvýšenou částku také proto, že spoustu volnočasových aktivit 

navštěvují mochovští občané, jak děti, tak dospělí a rád bych akce tohoto typu pomohl 

Nehvizdům podpořit.  

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

  Vybíral  

proti: Milan Kocian 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 7/3 (k bodu 7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

8. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o 

umístění stavby č. IV-12-6025598/VB/01  

Podklady:  

Podklad 1 – Návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohody o 

umístění stavby č. IV-12-6025598/VB/01 Mochov; akce „Mochov, U čističky 383 rozšíření 

NN“ včetně situačního snímku se zákresem předpokládaného rozsahu věcného břemene a plné 

moci  

Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 04. 2020 
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Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Miloslav Kalců, se sídlem Hůrka sídl. 1054, 278 01 Kralupy nad Vltavou, IČ: 102 34 845, 

žádá v zastoupení společnosti ČEZ Distribuce a.s., se sídlem Teplická 874/8, 405 02 Děčín 

IV-Podmokly, IČ: 247 29 035 o uzavření a podpis „Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 

věcného břemene a dohody o umístění stavby č. IV-12-6025598/VB/01 Mochov; akce 

„Mochov, U čističky 383 rozšíření NN“.  

Stavba řeší vybudování nového odběrného místa pro p.č. 867/9 v k.ú. Mochov. Ve stávající 

PY_6554 bude vyměněn transformátor za 250kVA. V trafostanici bude osazena pozice 02, ze 

které bude vyveden nový AYKY 3x120+70mm² do vNN (AES 4x120mm²). Z trafostanice 

bude veden AES 4x120mm² po nových podpěrných bodech až před pozemek p.č. 867/1, kde 

bude ukončen v nové SV201 umístěné na novém betonovém sloupu. 

Stavbou budou dotčeny pozemky parc.č. 902, parc.č. 1544/1 a 1509/1, k.ú. Mochov, které jsou 

ve vlastnictví obce Mochov. Předpokládaný rozsah omezení na dotčených nemovitostech 

věcným břemenem činí 1 m²/34 bm a nepřesáhne rozsah vyznačený v situačním snímku.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje podstatné náležitosti Smlouvy o budoucí smlouvě o 

zřízení věcného břemene a dohody o umístění stavby č. IV-12-6025598/VB/01 Mochov; akce 

„Mochov, U čističky 383 rozšíření NN“, kterou budou dotčeny pozemky parc.č. parc.č. 902, 

parc.č. 1544/1 a 1509/1, k.ú. Mochov, které jsou ve vlastnictví obce Mochov a pověřuje 

starostu obce podpisem této smlouvy za podmínky jednorázové náhrady za zřízení věcného 

břemene na dotčených nemovitostech ve výši 2 000 Kč.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

  Ulrych, Jaroslav Vybíral  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 8/3 (k bodu 8) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

9. Podání žádosti o dotaci z MAS pro období 2014 – 2020, vyhlášená 

výzva „Mas Region Pošembeří – IROP – Bezpečnost 07“  

Podklady:  

 Podklad 1 – Výzva k předkládání žádostí o podporu z Integrovaného regionálního 

 operačního programu 

Termín podání návrhu bodu programu: 

29. 04. 2020 
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Předkladatel: 

Jan Turek – místostarosta obce  

Text odůvodnění: 

Vzhledem k právě probíhající rekonstrukci chodníků v ulici Poděbradská, která se časově 

kryje s vypsanou výzvou, svým zadáním odpovídá našim potřebám, pokládáme za prospěšné 

pokusit se získat část prostředků na rekonstrukci chodníků formou dotace. Podmínky podání 

žádosti o dotaci jsou koncipovány tak, aby obce byly schopné sami bez velkých nákladů 

žádost zpracovat a podat. Doporučuji proto do stanoveného termínu 01. 06. 2020 zpracovat 

žádost o dotaci a podat ji. 

Informace o výzvě: Vyhlášení výzvy 08. 04. 2020, ukončení příjmů žádostí výzvy 01. 06. 

2020. Celková alokace výzvy 11 mil. Kč, minimální výdaje 100 tis. Kč, maximální výdaje 5 

mil. Kč. 

Časová způsobilost 01. 01. 2014 – 31. 12. 2021. 

Podporované činnosti: Bezpečnost dopravy 

Rekonstrukce, modernizace a výstavba chodníků podél silnic I., II. A III. třídy a místních 

komunikací nebo chodníků a stezek odklánějících pěší dopravu od silnic I., II. A III. třídy 

a místních komunikací, přizpůsobených osobám s omezenou schopností pohybu a orientace, 

včetně přechodů pro chodce a míst pro přecházení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov na základě výzvy k předkládání žádostí o podporu 

z Integrovaného regionálního operačního programu schvaluje podání žádosti o poskytnutí 

dotace z Integrovaného regionálního operačního programu s názvem „MAS Region Pošembeří 

– IROP – Bezpečnost 07“ č. výzvy 452/06_16_038/CLLD_16_02_022 na akci „Chodník, 

vjezdy a přechod pro chodce ulice Poděbradská, Mochov“ a pověřuje starostu a místostarostu 

obce přípravou a podáním této žádosti v termínu nejpozději do 01. 06. 2020. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

Diskuse:  

Pavlína Palmová – pokud jde čerpání této dotace, mohou se prostředky použít také na další 

chodníky v obci? Jaké jsou podmínky čerpání? 

František Bouček – žádosti o dotace jsou podávány jmenovitě na konkrétní projekty, tudíž 

z nich nelze čerpat finance na jiné akce. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

  Ulrych, Jaroslav Vybíral  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 9/3 (k bodu 9) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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10. Výběr dodavatele na akci „Parková úprava pozemku u hřbitova – 

výsadba dřevin, Mochov“ + Smlouva o dílo č. V2/20 – Školky – 

Montano, spol. s r.o., IČ: 47546131 

Podklady:  

Podklad 1 – Cenová nabídka Školky – Montano, spol. s r.o., IČ: 47546131 

Podklad 2 – Cenová nabídka Roman Špaček, IČ: 74630113 

Podklad 3 – Cenová nabídka ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 27110648 

Podklad 4 – Návrh Smlouvy o dílo č. V2/20 – Školky – Montano, spol. s r.o., IČ: 47546131 

Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 04. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na základě konečné dokumentace k parkové úpravě pozemku u hřbitova – parc.č. 843/1, k.ú. 

Mochov a schváleného osazovacího plánu pro parkovou úpravu pozemku u hřbitova byli 

obesláni 3 dodavatelé na realizaci vegetačních úprav v dané lokalitě. Konkrétně se jednalo o 

tyto firmy: Školky – Montano, spol. s r.o., IČ: 47546131, Roman Špaček, IČ: 74630113, a 

ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 27110648. 

Navrhuji uzavřít smlouvu s dodavatelem Školky – Montano, spol. s r.o., IČ: 47546131 

z důvodu ekonomicky nejvýhodnější nabídky.  

 

Předložené cenové nabídky: 

Název dodavatele, adresa, IČ: 
Nabídková cena       

v Kč (bez DPH): 

Pořadí dle nejnižší 

nabídkové ceny: 

Školky – Montano, spol. s r.o., Přerov nad 

Labem č.p. 410, 289 16 Přerov nad Labem, IČ: 

47546131 
 978 410 Kč 1. 

Roman Špaček, Kostelecká 105/7, 277 

11 Neratovice – Lobkovice, IČ: 74630113 
1 703 125,38 Kč 2. 

ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., Panešova 

3521, 276 01 Mělník, IČ: 27110648 
2 072 284 Kč 3. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s předloženými nabídkami na akci „Parková úprava 

pozemku u hřbitova – výsadba dřevin, Mochov“ dodavatelů: Školky – Montano, spol. s r.o., 

IČ: 47546131; Roman Špaček, IČ: 74630113 a ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 27110648, 

jako ekonomicky nejvýhodnější nabídku vybírá nabídku dodavatele Školky – Montano, spol. 

s r.o., IČ: 47546131 schvaluje podstatné náležitosti Smlouvy o dílo a pověřuje starostu jejím 

podpisem za celkovou cenu 978 410 Kč bez DPH. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  
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Diskuze:  

Pavlína Palmová – požádalo se nebo se bude žádat dotaci? Ve výkazu výměr jsou u všech 

oslovených firem stromy v cenách bez dotace. Cena 1 stromu cca 5 000 Kč, Národní program 

Životní prostředí dává na jeden strom 1 500 – 4 000 Kč, maximálně 250 000 Kč. Je smlouva 

napsána tak, abychom měli na peníze z tohoto programu nárok?  

František Bouček – zatím jsme nežádali, budu rád, pokud se této věci ujmete. Jestli máte 

zájem, můžeme Vás pověřit k podání žádosti. 

Pavlína Palmová – podmínka, kterou dotace vyžaduje je i následná péče, i na tu se dají čerpat 

dotace. Jako podmínku si kladou nové stromy prokazatelně opečovávat po dobu 3 let po 

výsadbě. 

Jan Turek – o žádosti o dotaci uvažujeme. V současné době, je ale nutné pozorně prostudovat 

podmínky dotace a to, zdali budeme schopni garantovat udržitelnost. Na tom průběžné 

pracujeme a oceníme jakoukoliv pomoc a iniciativu ostatních zastupitelů. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

  Ulrych, Jaroslav Vybíral  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 10/3 (k bodu 10) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

11. Následná péče o zeleň „Park u hřbitova Mochov“ – Školky – 

Montano, spol. s r.o., IČ: 47546131 

Podklady:  

Podklad 1 – Cenová nabídka Školky – Montano, spol. s r.o., IČ: 47546131 – následná péče o 

zeleň na 1 rok 11/2020 – 11/2021 

Termín podání návrhu bodu programu: 

06. 05. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Společnost Školky – Montano, spol. s r.o., IČ: 47546131 předkládá cenovou nabídku 

k následné péči o vysázenou zeleň na 1 rok od 11/2020 – 11/2021 v prostoru vznikajícího 

parku u hřbitova.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov souhlasí s předloženou cenovou nabídkou č. 2/5/20 společnosti 

Školky – Montano, spol. s r.o., IČ: 47546131 k následné péči o zeleň na 1 rok od 11/2020 – 

11/2021 „Park u hřbitova Mochov“ a pověřuje starostu obce objednáním této služby za cenu 

162 345 Kč bez DPH. 

 

 



Z á p i s   č. 3/2020 

ze zasedání zastupitelstva obce Mochov, konaného dne 21.5.2020 

 

12 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze:  

Milan Kocian – navrhuji, aby se o stromy starali občané nebo například děti ze školy. Každý 

by se staral o svůj strom a obec by ušetřila finanční prostředky.   

   

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

  Vybíral  

proti: Milan Kocian 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo 

 

Usnesení č. 11/3 (k bodu 11) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

12. Záměr změny č. 3 Územního plánu Mochova – ČEPS, a.s., IČ: 

25702556; vymezení plochy technické infrastruktury pro datové 

centrum přenosové soustavy ČR; parc. č. 1309 a 1380/7, k.ú. Mochov 

Podklady:  

 Podklad 1 – Návrh na pořízení změny ÚP Mochova – ČEPS, a.s., IČ: 25702556  

 Podklad 2 – Stanovisko Krajského úřadu Středočeského kraje k navrhovanému obsahu změny 

 ÚP Mochova  

Termín podání návrhu bodu programu: 

07. 05. 2020 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Společnost ČEPS, a.s. podává návrh na pořízení změny ÚP Mochova zkráceným postupem. 

Předmětem změny ÚP Mochova je vymezení plochy technické infrastruktury pro datové 

centrum ČEPS, a.s. v lokalitě stávající rozvodny Čechy Střed na pozemcích parc.č. 1309 a 

1380/7 v k.ú. Mochov. 

Jednalo by se o plochu technické infrastruktury, na které bude realizována stavba datového 

centra se skrytým technologickým zařízením, s připojením na stávající elektrické a optické sítě 

v areálu sousedící elektrické stanice Čechy Střed (ve vlastnictví žadatele) a s využitím 

stávající dopravní infrastruktury, počínaje silnicí 3. třídy č. 2456 a navazujícími příjezdovými 

komunikacemi do elektrické stanice.  

Vzhledem k tomu, že je pořízení změny ÚP Mochova ve zkráceném postupu vyvoláno 

výhradní potřebou navrhovatele, bere společnost ČEPS, a.s. v případě schválení návrhu 

zastupitelstvem obce na vědomí povinnost úhrady nákladů na pořízení změny.  
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Na základě výše uvedeného předkládám ke schválení rozšířený bod, tak jak ho vyžaduje 

stavební zákon.   

 

Návrh usnesení:     

A) Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje: 
 

 záměr pořídit změnu č. 3 územního plánu Mochova zkráceným postupem pořizování podle 

 § 55a a 55b zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), 

 ve znění pozdějších předpisů (dále jen „stavební zákon“), na návrh společnosti ČEPS, a.s., 

 IČO 25702556, se sídlem Elektrárenská 774/2, 101 52 Praha 10, podaným podle § 55a odst. 4 

 stavebního zákona na Obecní úřad Mochov dne 27. dubna 2020 pod čj. 32/2020, z důvodu 

 vymezení plochy technické infrastruktury pro datové centrum přenosové soustavy ČR na 

 pozemcích parc. č. 1309 a 1380/7, k. ú. Mochov. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

  Ulrych, Jaroslav Vybíral  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 12/3 (k bodu 12) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

B) Zastupitelstvo obce Mochov ukládá starostovi obce: 

   zajistit podklady pro rozhodnutí Zastupitelstva obce Mochov o pořízení změny č. 3 ÚP 

 Mochova zkráceným postupem pořizování podle § 55a odst. 2 stavebního zákona na návrh 

 společnosti ČEPS, a.s., která se zavázala jako navrhovatel k úplné úhradě nákladů na 

 pořízení změny územního plánu, jehož výhradní potřebou byla vyvolána. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

  Ulrych, Jaroslav Vybíral  

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 13/3 (k bodu 12) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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13. Revitalizace okolí památníku Jan Husa dle podmínek veřejných 

zakázek malého rozsahu (VZMR) firmou Školky-Montano, spol. s r.o. 

Podklady:  

 Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

 10. 05. 2020 

Předkladatel:  

 Milan Kocian – zastupitel 

Text odůvodnění: 

 Revitalizace okolí památníku Jan Husa dle podmínek veřejných zakázek malého rozsahu 

 (VZMR) firmou Školky-Montano, spol. s r. o, za účelem zkrášlení centrální části obce 

 Mochov, která je dle mého názoru a názoru občanů obce Mochov v žalostném stavu. 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje pověřit starostu obce k zadání studie a provedení 

 revitalizace okolí památníku Jana Husa firmou Školky-Montano, spol. s r.o. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Hlasování:  

pro:  Milan Kocian     

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych  

zdrželi se: Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral 

nepřítomen: nikdo 

Usnesení č. 14/3 (k bodu 13) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

14. Vítání nových občanů, kteří se přistěhovali do obce Mochov a mají zde 

trvalé bydliště 

Podklady:  

 Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

 10. 05. 2020 

Předkladatel:  

 Milan Kocian – zastupitel 

Text odůvodnění: 

 Dospěl jsem k názoru, nejen díky mé zkušenosti s přistěhováním se do obce Mochov, že 

 osobní návštěva u nových občanů s trvalým bydlištěm v obci Mochov, je slušnost i vizitka 

 práce zastupitelstva. Může být také přínosem ke spolupráci i dobré komunikaci mezi novými 

 občany a naší obcí. 
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Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje paní Ing. Pavlínu Palmovou a pana Milana Kociana, k 

 vítání nových občanů s trvalým bydlištěm obce Mochov jménem obce a informovat se 

 souhlasem těchto nových občanů o návštěvách zastupitelstvo na zasedáních. 

  

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  Milan Kocian, Pavlína Palmová, Jan Rangl  

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jaroslava 

Tomišková, Jan Turek, Václav  Ulrych  

zdrželi se: Jaroslav Vybíral  

nepřítomen: nikdo 

Usnesení č. 15/3 (k bodu 14) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

 

15. Diskuze 

František Bouček – informoval ohledně dotace na opravu ZŠ. Zatím nemáme žádné vyjádření. 

František Bouček – základní i mateřská škola se bude otevírat od 25. 05. 2020. Děti v základní škole 

s ohledem na dodržování hygienických podmínek nebudou mít zajištěn oběd. 

Jaroslav Vybíral – chodník v Poděbradské ulici vypadá velice pěkně. Postupujeme podle projektu? 

Zdá se mi, že v ulici je málo zeleně a více parkovacích míst. 

František Bouček – ano je to tak, na některých místech jsou rozšířeny vjezdy cca o 1 metr a byla 

přidána 4 parkovací místa. Naopak tam, kde to šlo, jsme zámkovou dlažbu ubrali. Po dokončení akce 

bych rád nechal firmu Školky – Montano zpracovat nabídku na osázení zelených pásů. Až zde budou 

stromy a keře bude to vypadat o mnoho lépe. Myslím, že se to velmi povedlo.  

Václav Ulrych – chtěl bych upozornit, že po úpravách v ulici Poděbradská je nyní výjezd z ulice 

Havlíčkova velmi nevyhovující, není zde vůbec výhled. Prosím o nápravu. 

František Bouček – ano, vím o tom, bude napraveno.   

Jitka Frydrychová – 20. 06. 2020 je zrušeno promítání kina. Součásti této akce měla být i oslava 100 

let kopané v Mochově. Další akci plánujeme na 05. 09. 2020. Podrobnosti domluvíme.  

Jan Turek – připomínka ke článku pana Kociana ve zpravodaji. Za prvé se nedomnívám, že jsem ve 

zpravodaji uvedl nepravdivou informaci o tom, že ve věci vybudování rybníka nebyly podány 

relevantní informace, která už téměř rok požadujeme. Za druhé citace o rekonstrukci školy je vytržená 

z kontextu jednání na školském výboru. V této souvislosti musím upozornit na to, že pokud by další 

přístup pana Kociana byl v tomto duchu, nepovažuji další spolupráci s ním za možnou. 

Pavlína Palmová – bylo už nějaké jednání MAS Pošembeří? 12.3. jsem dostala příslib, že se mohu 

účastnit. Bod 4. zasedání. Prozatím mi nic na e-mail nedošlo.  

Jan Turek – nebylo, byla karanténa, pokud bude schůzka MAS, budete o ní samozřejmě informována. 

Pavlína Palmová – MAS Pošembeří pokud je možné čerpat dotace, tak se i předběžné plánuje kde je 

třeba obcím v regionu pomoci. Účastníme se sestavování plánu na období 2021 – 2025? Ráda bych se 

účastnila i tohoto sestavování plánu na další období. 
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Jan Turek – sestavování strategie na vždy následující období vychází z potřeb obcí. Tyto potřeby jsou 

zjišťovány jednak akčními dlouhodobými plány obcí, které obce v pravidelných intervalech zasílají na 

MAS a dále ze zásobníku projektů, který spravuje MAS. Tato zjištění se provádějí v dostatečném 

předstihu, tak aby bylo možné příští strategii a její zaměření projednat s dotčenými ministerstvy a 

IROP.  

Pavlína Palmová – rybník - kromě 2 pozemků máme příslib od majitelů odkoupení nebo výměny. V 

nejbližší době nabídneme pozemky obce k výměně. Rybník můžeme postavit i bez těch dvou 

problematických pozemků. Mohu požádat o vypracování plánu na příštím zastupitelstvu? Pokud jsem 

nedostala kontakt na Vaši právničku, mohu si vybrat svého právníka na přípravu smluv na odkoupení 

pozemků? 

František Bouček – prosím Vás nejprve o předání seznamu lidí, kteří se směnou nebo odkupem 

souhlasí. Do katastrální mapy mi vyšrafujte dotčené pozemky a jednoduchým tahem od oka zakreslete 

tvar rybníka. Dále prosím o seznam pozemků obce, které by se týkaly směny pozemků. Toto po Vás 

požaduji již 5. zastupitelstvo a bez toho se dále nepohneme.  

Milan Kocian – měli bychom informovat místní podnikatele a seznámit je s možností prezentace jejich 

firmy na oficiálních stránkách obce. 

Dále proběhla diskuze ohledně náplně článků ve zpravodaji.  

Milan Kocian – podrobně seznámil zastupitele s autobusovými jízdními řády a dopravní obslužností 

pro obyvatele Mochova 

Jaroslava Tomišková – setkání seniorů a vítání občánků plánujeme na měsíc říjen. 

PK – plánujete protažení závlahy na zalévání klidové zóny u hřbitova? 

František Bouček – ne neplánujeme. 

 

  

 

 

 

 

 

Zápis vyhotoven dne 26. 05. 2020 

  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jiří Bouma:    …………………………………………. 

 

Jan Turek: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 

 


